
Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten. 
  
Onderwerp: Vervuild slib gebruikt bij aanleg Marker Wadden. 
  
Datum: 24 november 2021. 
  
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
Overeenkomstig art. 23 lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 
PVV de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten. 
 
 
Achtergrond is de berichtgeving op Omroep Flevoland van 23 november jl. 
( https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/262274/vervuild-slib-gebruikt-bij-aanleg-
marker-wadden ). 

1. Is het college bekend met het bericht dat er vervuilde slib is gebruikt bij de 
aanleg van de Marker Wadden? En zo ja, wanneer is zij hiervan op de 
hoogte? 

2. Zijn er nog andere signalen bekend bij het college over het gebruik van 
vervuilde slib bij de aanleg van de Marker Wadden? 

3. Waarom is dit vervuilde slib niet afgevoerd naar het IJsseloog (het slibdepot 
van Rijkswaterstaat) of andere slibdepots in het land? Tenslotte komt het uit 
Rijkswater (IJmuiden). 

4. Welke financiële voordelen heeft dit opgeleverd voor de aannemer en/of 
Natuurmonumenten door het gebruik van vervuild slib i.p.v. overig zand uit het 
Marker- of IJsselmeer? 

5. Zijn er signalen over andere grote projecten in Flevoland in de laatste 25 jaar 
waar mogelijk of zeker sprake is geweest van het gebruik van vervuilde slib? 

6. Welke controles worden vooraf en tijdens een project uitgevoerd om te 
voorkomen dat het gebruik van vervuilde slib kan plaatsvinden? 

7. Is er sprake van negatieve gevolgen voor de visstand en hoe en door wie is dit 
gemeten? Of is er nog aanvullend onderzoek nodig? 

8. Gaat het college in de toekomst actiever toezien op het voorkomen van 
gebruik van vervuilde slib bij grote projecten in Flevoland? 

 
Chris Jansen 
PVV Flevoland 
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